
Protokoll styrelsemöte 6, 30 juli 2024

Närvarande: Thomas Brynås, Göran Blom, Rita Evesson, Kennet Lejemark, Olle Andersson, Lars
Korneliusson, Inger Wallin, Magnus Bűlow.
Adjungerad: Cai Nilsson, Peter Axelsson, Tim Olander, Adam Karlsson, Andreas Lindahl (del av
mötet).

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Thomas B öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes med tillägg angående Framtidsbanken, Sparbanksdagen och Hjärtstartaren.

§ 3 Föregående protokoll
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 Information från anläggning/bana
Tyvärr har anläggningen utsatts för förstörelse av bl.a. rutorna på traktorn och fönster vid kiosken.
Detta har skett vid två tillfällen och är polisanmält.
Beläggningen har ökat något i förhållande till samma tid föregående år. På banan är det mest klippning
och underhåll som pågår nu. Eftersom robotarna river upp uppslagna torvor har det med hjälp av
medlemmar i Trivselgolfen under ett par dagar lagts sand/gräsfrö i dessa uppslagna torvor.
Anledningen till att det står vatten i 12:ans greenbunker är ett dräneringsproblem som kan bli svårt att
åtgärda. Under hösten kommer både 18-hålsbanan och korthålsbanan att slopas om.Styrelsen har
beslutat att klubben kommer att stå för halva kostnaden av omslopningen.
Till hösten/vintern planeras uppröjning på gångstigen mellan hål 8 och 9. Ny bakre tee på hål 17 och
åtgärda fairway-bunkern på hål 10. Det framfördes önskemål om grusning vid bron på hål 9, markering
vid green 8 och green 11 där det är bortslitet gräs samt ogräsrensning vid parkeringen
Positiva omdömen med banvärdar från gäster. Lämpligt med en skylt vid korthålsbanan om
grundläggande regler.

§ 5 Klubbfrågor
Cai Nilsson har meddelat att han slutar som PRO vid årsskiftet. Cai har utfört ett mycket uppskattat
arbete som PRO i Vinbergs Golfklubb i många år. En grupp från styrelse och anläggning ska träffas
och diskutera fram ett förslag till kravbild inför annonsering efter ny PRO och tas upp på nästa
styrelsemöte. För befattningen PRO krävs en utbildning i flera steg.
Hallands Golfförbund har kallat till ett möte 4 september för en diskussion om kapacitetstak vad gäller
antalet golf-id per klubb/bana med anledning av det ökande antalet greenfee-medlemsskap.
Nya enkäter “Players first” pågår och sänds ut i tre omgångar.
“Golf för alla” pågår till och med 29 augusti med styrelsemedlemmar som värdar. I regel har det varit
upp till 10 golfare/gång och har varit uppskattat.
På Sparbankens facebook-sida har det varit en artikel om Vinbergs Golfklubb. På anslagstavlor,
hemsida, och vid första tee ska informeras om klubbens huvudsponsor. Anmälan görs till
Sparbanksdagen den 7 september. Ny ansökan till Framtidsbanken ska göras senast 31 december.
Rita undersöker tider för kurs i användning av Hjärtstartaren i höst. Klubbens telefonnummer står nu på
scorekorten.



§ 6 Ekonomi
Ekonomin är god. Sista juli stora utbetalningar till Svenska Golfförbundet men det finns ändå kapital på
bra räntekonton.

§ 7 Rapport från kommittéerna
Bana: se ovan
Dam:.Tävlingen Rosa bollen den 13 augusti där behållningen går till Bröstcancerfonden.
Junior/Elit: I lag-SM div. 2 som spelades i Vinberg 25-26 juni vann laget från Vinbergs Golfklubb och
spelar därmed i div. 1 nästa år. Juniorerna är mer träningsvilliga än tidigare år och flera är också
intresserade av att tävla. Äventyrsgolfen för mindre barn har också varit uppskattat. Att som junior få
följa med en elitspelare på banan bör också göras möjligt.
Medlem: Medlemsfest i samband med KM 10 augusti och kommittéresan den 22 september.
Senior: Seriespelet startar igen 12 augusti. Till serielagskaptenernas tävling “Captains battle”
beviljades ett bidrag.
Tävling: Sannagårdscupen pågår, Augustigolftävlingen 3-9 augusti och KM den 10-11 augusti.

§ 8 PRO-information
Se ovan

§ 9 Övriga frågor
Magnus Bȕlow har visat upp utdrag ur belastningsregistret, vilket ska göras som ledare för barn.

§ 10 Nästa möte
Nästa möte bestämdes till 2 september kl. 16.00.

§ 11 Mötets avslutande
Ordförande Thomas B tackade deltagarna och avslutade mötet.

Vid protokollet

Inger Wallin


